
Pan Andrzej Koronkiewicz: „1 maja br. spłonęła Tatarska Jurta w Kruszynianach. I 

zaraz w maju słyszeliśmy deklarację Zarządu o wsparciu odbudowy tego obiektu. 

Chciałbym zapytać, czy to wsparcie nastąpiło i jakie są jego efekty.” 

 


